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Zápisnica  

 

 

zo 6. pracovného stretnutia Komisie pre výstavbu a regionálny rozvoj  

OcÚ Dulova Ves konaného dňa 07.08.2019 
 

 

Prítomní:    1. PaedDr. Alena Ňachajová PhD., predsedníčka komisie, poslanec OZ 

   2. Katarína Jakubiková, členka komisie, poslanec OZ 

   3. Mgr. Lukáš Onofrej, člen komisie 

   4. Stanislav Leško, člen komisie, poslanec OZ 

   5. Marián Spišák, člen komisie, poslanec OZ 

    6. Ing. Jozef Šoltis, člen komisie 

   7. František Ivanecký, člen komisie, poslanec OZ 

   8. Mgr. Martin Bednár, člen komisie, poslanec OZ  

   9. Ing. Ján Seman, hlavný kontrolór obce Dulova Ves 

 

 

Absentujúci:     1. Ing. Tomáš Dzurenda, člen komisie, poslanec OZ, Ing. Barbora Ježíková,   

                               starostka obce Dulova Ves 

 

Program stretnutia: 

    

   1. Pozemok pre kompostovisko (kompostáreň) 

   2. Značenie parkoviska pred cintorínom, vyspádovanie terénu 

   3. Výber koordinátora k VPP 

   4. Ihrisko pri futbalovom areáli, v časti VD 

   5. Chodník Košariská 

   6. Strecha škôlky v obci Dulova Ves 

   7. Diskusia 

   8. Záver 

 

 

Priebeh zasadnutia:  

 
 Komisia pre výstavbu a regionálny rozvoj zasadla 6. krát v poradí predovšetkým kvôli 

riešeniu aktuálnej situácie ohľadne prípravy pozemku pre kompostovisko a strechy na MŠ ale 

i ďalších bodov programu.  

Obyvatelia predovšetkým nových častí obce Dulova Ves (vzhľadom na geografickú polohu) sa 

dožadujú zlepšenej informovanosti zo strany OcÚ Dulova Ves. Pracovníci obecného úradu 

dostali od poslancov termín na spustenie novej web-stránky do konca júla 2019, občania mali 

byť informovaní o spustení webky sms správou, avšak do dnešného dňa sa tak nestalo, preto 

začínajú adresovať svoje požiadavky na Komisiu pre výstavbu a regionálny rozvoj, či priamo 

poslancom formou osobného kontaktu.  
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Bod č. 1  Kompostovisko 

  

Všetci prítomní poslanci a ďalší členovia Komisie pre výstavbu a regionálny rozvoj sa 

zhodli v potrebe urýchlenia zabezpečenia pozemku pre vytvorenie kompostoviska.  

Dňa 23.7.2019 o 18:00 hod. sa v zasadačke OcÚ uskutočnilo stretnutie zástupcov urbariátu, 

zástupcov poľnohospodárskeho družstva, poslancov, starostky a zástupcu združenia Ekotorysa, 

ktoré zvolala p. Ňachajová. Cieľom bolo nájsť vhodný pozemok pre obecné kompostovisko. 

Urbariát preukázal ochotu prenajať pre tieto účely časť pozemku, na ktorom v súčasnosti 

hospodári PD Agro ŠHM. Okrem ponúknutej parcely urbariát navrhol aj ďalšie plochy 

nachádzajúce sa v blízkosti obce, ktoré spravuje slovenský pozemkový fond, tie ale z hľadiska 

etiky (napr. za cintorínom) považovali zúčastnení za nevyhovujúce. Od zástupcov 

poľnohospodárskeho družstva prišiel návrh na pozemok v areáli priemyselnej časti obce, kde 

družstvo vlastní objekty postavené na pozemku urbariátu, avšak nedošlo k zhode. Následne 

vydalo Spoločenstvo urbariát písomne stanovisko k prejednaniu možnosti  prenájmu pozemku 

v extraviláne obce, ktoré je vyhovujúce pre daný účel. 

 

 

Bod č.2 a 3  Značenie parkoviska pred cintorínom, Výber koordinátora k VPP 

Komisia došla k záveru, že značenie pravdepodobne bude vyžadovať vyjadrenie KDI. 

V súčasnosti ešte stále nenašla p. starostka koordinátora k VPP, teda nemá kto danú úlohu 

splniť. Momentálne plní funkciu koordinátora VPP pracovníčka OcÚ, ktorá nedisponuje 

manuálnymi zručnosťami, preto je nutné uvedenú pozíciu v čo najkratšom čase obsadiť 

pracovníkom na to vhodným. 

Bod č.4 Ihrisko pri futbalovom areáli, v časti VD 

 Vzhľadom na to, že pozemok pod ihriskom v časti Vlčie Doly je vlastníctvom 

spoločnosti DVD group a doposiaľ neprišla odpoveď na požiadavku obce k prevzatiu pozemku 

do správy obce sa komisia ďalej nezaoberala témou ihriska v uvedenej lokalite. Na poslednom 

zastupiteľstve OcÚ boli prítomní aj občania, ktorí navrhli odsúhlasenie finančnej čiastky pre 

vybavenie ihriska v časti Vlčie Doly. Uvedená skutočnosť však nikam neposúva, pokiaľ 

nedôjde k dohode medzi vlastníkom pozemku a obcou a následne prebratím zodpovednosti za 

údržbu danej plochy. 

 

Bod č.5 Chodník Košariská 

 

  V mesiaci december 2018 odovzdal p. Onofrej (IBV Košariská) projektovú 

dokumentáciu pre stavebné povolenie  štatutárovi obce, kvôli príprave dohody o postúpení práv 

a povinnosti v súvislosti s  dostavbou infraštruktúry (chodníky  popri št. ceste III triedy). 

Chodník bolo v pláne robiť v letných mesiacoch 2019. Doposiaľ však nie sú známe výsledky 

prípravy ohľadne danej investície. Situácia je dôležitá predovšetkým z bezpečnostného 

hľadiska, nakoľko od septembra je plánované spustenie MHD a občania nemajú možnosť 

dostať sa bezpečne k autobusovej zastávke. 
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Bod č.6 Strecha škôlky v obci Dulova Ves 

 

 Strecha budovy, kde v súčasnosti sídli materská škola v obci Dulova Ves si vyžaduje 

opravu (výmenu strechy). P. starostka predčasom oslovila projektanta, zadala mu parametre 

potrebné pre projektovú dokumentáciu. Predložená cenová ponuka niekoľkonásobne prevyšuje 

finančné možnosti obce pre danú investíciu. Preto sa na poslednej komisii dohodli poslanci, že 

individuálne ( na základe osobných skúseností) zadovážia cenové ponuky na úsporný variant 

opravy strechy (vymeny krytiny, folie, latovania, dažďových zvodov a okapov, bleskozvodu). 

p. Onofrej zaslal poslancom výkaz výmer, v ktorom boli vyznačene položky súvisiace 

s úsporným variantom opravy.  

 

 

Bod č.7 Diskusia 

 V diskusii poslanci a členovia Komisie spoločne konfrontovali splnené úlohy a ciele, 

ktoré boli vytýčené. Došli k názoru, že väčšina skutočne podstatných úloh nebola splnené aj 

napriek tomu, že všetci spoločne vyvinuli enormné úsilie pre ich splnenie. Problém bol 

spoločne identifikovaný ako nezáujem štatutára obce o splnenie návrhov a požiadaviek 

predložených poslancami v stanovených termínoch.  

 

Návrhy na riešenia + termíny dokončenia úloh 

 

1. Úlohu písomne vyzvať Spoločenstvo urbariát k prenájmu pozemku pre obecné 

kompostovisko dostala p. Ňachajová. V spolupráci s p. Onofrejom majú za úlohu 

prediskutovať veľkosť a tvar pozemku aj s PD Agro ŠHM, kvôli záberu ornej pôdy, 

ktorú v danej lokalite PD obhospodaruje. Termín bol stanovený do 10.8.2019. 

2. Cenové ponuky na výmenu strešnej krytiny v objekte súčasnej MŠ si stanovili 

členovia komisie do 23.8.2019, kedy je plánované ďalšie stretnutie Komisie pre 

výstavbu a regionálny rozvoj. 

3. Pre zlepšenie stavu plnenia úloh poslanci spoločne navrhli, aby hlavný kontrolór 

obce stanovené úlohy v konkrétnych termínoch kontroloval a podával následne 

verejné písomné stanovisko k situácii. Písomne stanovisko bude uverejnené aj na 

web stránke, ktorá má slúžiť ako hlavný zdroj informácií pre všetkých obyvateľov 

obce a zároveň ako spätná väzba na prácu všetkých členov OZ. 

 

Bod č. 8 Záver 

 

Záverečné stanoviská komisie: 

Predmetom nasledujúceho stretnutia Komisie pre výstavbu a regionálny rozvoj bude 

predovšetkým predloženie a schvaľovanie CP predložených poslancami OZ. 

 

V Dulovej Vsi, dňa 14.08.2019  

Zapísal: Mgr. Lukáš Onofrej, overovateľ zápisnice  

 

PaedDr. Alena Ňachajová, PhD.            

                                         predseda komisie, zapisovateľka 

 

         


